
 

 

 



   

 

 

Η αίθουσα πριν και μετά την ανακαίνιση : 

  

  



     

   

 

   



   

 

Αξίζει επίσης να σημειωθεί, η ολοκλήρωση της προσπάθειας του συλλόγου  για την αντικατάσταση των 

κουφωμάτων στις δυο αίθουσες του  κτηρίου.  

  

   



Τέλος θα ήταν παράλειψη εκ μέρος του Δ. Σ του συλλόγου να μην αναφερθεί στη βοήθεια του Δήμου Μετεώρων 

για την παραχώρηση των  υλικών για την  ανακαίνιση της αίθουσας και  για την εξ ολοκλήρου ανακατασκευή της 

τουαλέτας του κτηρίου.  

 

  

 

 

 

 

 


